
Zápisnica zo zasadnutia výboru volebného obvodu č. 5- Hájik 

Dátum konania: 03.04.20240 17,00 h 
Prítomný poslanec: Ing. Peter Čerňan 
Prizvaný: 

Prítomných občanov: 38 

Podnety od občanov: 

1. Občianka požaduje zvýšenie frekvencie hliadok príslušníkov Mestskej polície na Námestí 
mladosti po zotmení. 

2. Qbčania požadujú osadenie dvoch stÍpikov na chodníku ul. Petzvalova od lúky. Jeden stÍpik od 
situovať do miesta pri ul. Petzvalova 45 a druhý stÍpik od ul. Petzvalova 77. Po tomto chodníku 
jazdia údajne v noci autá. Ja navrhujem túto situáciu odsledovať príslušníkmi Mestskej polície, 
možno sa jedná o 1-2 nezodpovedných vodičov, ktorým len stačí „dohovorif". 

Podnety a požiadavky od občanov k plánovanému zavedeniu regulovaného parkovania: 
1. Prizvať zástupcov občanov do pracovnej skupiny týkajúcej parkovania (zástupcami nemyslia 

poslancov). 
2. Zaviesť regulované parkovanie na všetkých sídliskách mesta spolu (máj názor aspoň Solinky, 

Hliny a Hájik dať teda spolu a Vlčinec potom). Občania sa cítia diskriminovaní, prečo by mal 
ísť Hájik prvý! Hájikje naozaj skutočne úplne od ruky, nie je tu takmer žiadna občianska 
vybavenosť, poriadne chodníky a cyklotrasy do mesta, takmer všade je potrebné cestovať 

autom. Na Hájiku je najviac nájomných a sociálnych bytov, tzn. osób s menšími príjmami a 
znova im ideme zvýšiť životné výdavky. Podra vyjadrení občanov, niektorí už teraz ledva 
zvládajú doslova žiť. 

3. Zaviesť regulované parkovanie na Rájiku až po dobudovaní parkoviska M. Bela. Verejný 

prísľub primátora mesta a vtedajších poslancov z roku 2022, že parkovacia politika sa na 
Hájiku zavedie až po vybudovaní parkoviska M. Bela. 

4. Občania požadujú všetky Zápisy z rokovaní pracovnej skupiny pre parkovanie. 

5. Občania požadujú údaje o počte aktuálne platných parkovacích miestach na mestských 

pozemkoch na Hájiku, tiež údaje o počte bytov na Hájiku. balej dáta o predpokladaných 
počtoch, kollo áut po zavedení parkovacej politiky ubudne. Výstupy z mých miest (Trenčín, 

Trnava, Bratislava...) po zavedení parkovacej politiky. 

6. Občania požadujú informáciu, či sa predá iba toľko parkovacích kariet, kolko bude na Hájiku 

oficiálnych parkovacích miest. Ak sa ich predá viac a ľudia nebudú mať kde zaparkovať, čo 

potom? V mých sídlisk mesta je riešenie jednoduchšie napr. Solinkár zaparkuje kúsok vedľa 

niekde na Hlinách, alebo naopak. Kde zaparkuje obyvateľ Hájika, keď budú všetky miesta 

večer plné, vo Hůrkach, v Závodí? 

Príloha: 

Vypracoval: Ing. Peter Čerňan Overil: Ing. Ľubomír Plešinger 


